

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2025-11-19

Styrelsens medlemmar: Ludvig Magdeburg (Ordförande), Klara Enfors (Vice Ordförande), Ziad Albitar (Sekreterare), Albin Lindberg (Sportchef), Engla Selander (Informationsansvarig), Sofia Barbaranelli (Kassör), Theo Carlsson (Klubbmästare), Ella Maxeby (Klubbmästare), Ellica Sandegren (Studierådsordförande), Bartek Sienko (Studiesocialtansvarig)

Frånvarande: Ellica Sandegren (Studirådsordförande)

Även närvarande: Ingen

Mötet öppnas: 12.21

1 Val av justerare

Theo Carlsson väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringsrunda

- Ordförande: Pratade om motioner med motionärer, ska skriva på avtal, fått in musikhjälpen märken, fixat dokument till stormötet, ska vara mötesordförande för F på tisdag och skickat massa mejl.
- Vice-ordförande: International pub-crawl imorgon, mejlat torsgården men har inte fått svar, mejlat GH om havstidssittning och mejlat Smålands. Kikade på att göra orbi event för medaljsittningen. Mejlat V-dala och bokat rum där till efter stormötet.
- Sekreterare: Satte upp reccetröjan och skött skrubben.
- Sportchef: Capture the flag träning idag. Har många kommande träningar eftersom det är ÅM nästa söndag i capture the flag.
- Informationsansvarig: Klar med banner till medaljmiddag, medaljerna kommer på tisdag.
- Kassör: Betalat fakturor och var på kassörråd förra veckan.
- Klubbmästare: Hade sittning förra vecka, dasquen på fredag och nästa vecka är det eventuellt pubrunda.
- Studiesocialtansvarig: Hade strogan-off i måndags som blev väldigt lyckat, ska ha mario kart med elektro nästa tisdag och ska ha skyddsronnd med skyddsombudet runt Ångströms.

3.2 Röstning om redaktionell ändring i stadgarna

I stadgarna kallas höststormötet för “december stormöte” och vårstormötet kallas för “maj stormöte”, samtidigt står det att höst stormötet kan äga rum i november eller december. Detta kan vara förvirrande.

Ordförande föreslår att i kapitel 4, paragraf 7 och 8 ändra *december stormöte* till *höststormöte* och *maj stormöte* till *vårstormöte*. Ordförande har pratat med revisorerna och eftersom detta bara är en redaktionell ändring behöver det inte röstas igenom på stormöten.

Styrelsen röstar med röstlängd 9 (studierådsordförande är ej närvarande).

Resultatet av röstningen är 9 för och ingen däremot.

3.3 Motioner

Fått in tre stycken, ordförande skriver motionssvar.

Första motionen är ändring av titeln på studierådsordförande till en mer passande titel, utbildningsansvarig.

Den andra motionen gäller ett kandidatarbete som ska vara att göra en ny hemsida till IT-sektionen.

Den sista är motionen om (ny) ny rationell medaljpolicy. Den lägger till ett stycke om årets IT:are som ska nu heta årets förstjänstmedalj. Den personen kan röstas igenom på höstens stormöte, hen får ett diplom och en medalj med en valör som beslutas av stormötet. Det kanske leder till att man kan dela ut den oftare eftersom man kan få medaljen utan att få en guld.

Styrelsen diskuterade motionerna och var positivt inställda till samtliga.

3.4 Röstning om att ändra föredragslistan

Fått in ett förslag att ändra föredragslistan för att prioritera posterna där flera personer har sökt. Styrelsen kan antingen ändra föredragslistan och skicka den i kallelsen eller ta upp förslaget och göra en omröstning under punkten om föredragslistan på stormötet. Styrelsen bestämde att göra ta upp det och rösta om det på stormötet.

Ordförande nämner att det kanske borde skickas in en motion om det här.

3.5 Musikhjälpen märken

Fått in musikhjälpen märken, kostar 30kr

3.6 Orbi

Klubbmästare ska ha feedback möte med Orbi.

3.7 Medaljmiddag

Styrelsen diskuterar när de ska ha spexmöte.

3.8 Dagens frukt

Guldig falukorv.

4 Övriga frågor

- Styrelsen diskuterade lämpliga datum till faddertacket, för att ge förslag till reccarna.

Mötet avslutas: 13.18

Upprättat av: Ziad Albitar (Sekreterare)

Justerat av: Theo Carlsson (justerare).